
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-02-09, § 9 

 

 Tid Torsdagen den 9 februari 2012 kl 16.00 – 16.35 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 16 februari 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)   

Theréz Randquist (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)   

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Göran Kindvall (M) för Sebastian Carlsson (M) 

Lennart Tonell (MP)  för Gabrielle Gjerswold (MP) 

 

Ersättare:   

Gustav Johansson (M)  

Eva Ångström (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Sara Gunnerud (S)  

Håkan Olander (S)   

Anna Bäcklund (MP)   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Ann-Charlotte Bergqvist, Gunnar Jensen, Petra 

Dalunde, Marita Anheim, Mårten Frumerie, Åsa Wigfeldt och Eva Olofsson samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 



  

 § 9 

Skrivelse om markanvändning till förmån för ökad 

idrottsanvändning.  

Svar på remiss 
Dnr E2011-510-01653 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar kommunstyrelsens remiss av skrivelsen från 

 Tomas Rudin (S) med exploateringskontorets tjänsteutlåtande. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 12 januari 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), Johan Hedin 

 (C), Åke Askensten m.fl. (MP) och Ann-Margarethe Livh (V) föreslår (se 

 beslutet).  

2)  Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) föreslår att nämnden 

 beslutar enligt följande:  

 Att tillstyrka skrivelsen 

 

 Den förslagna kartläggningen skulle ge ett bra underlag för att utveckla stadens 

 mark- och idrottspolitik. För att kunna utveckla stadens idrottsverksamhet, inte 

 minst spontanidrotten, krävs en analys av förutsättningarna och hur de förändrats 

 över tid. 

 

 Det finns också anledning att påminna om att frågan om ny mark för 

 Tennishallen vid Kristinebergs Strandpark nu måste få en lösning. Det 

 ursprungliga rivningskontraktet har sedan länge löpt ut, detaljplanen för området 

 är antagen och en ny placering måste tas fram. 

 

 Att därutöver godkänna förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) ställer förslagen mot varandra och finner att 

nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel 

Forslund (FP), Johan Hedin (C) och Ann-Margarethe Livh (V) föreslår (se 

 beslutet).  

Reservation 

Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Åke Askensten m.fl. (MP) enligt följande: 



  

 

 En av Stockholms stora utmaningar handlar om att lösa det stora underskottet på 

 bostäder. Fler lägenheter behöver byggas. Däremot är det oerhört olyckligt om 

 bostäder byggs på bekostnad av mark som används för idrottsändamål. Istället 

 bör antalet parkeringsplatser minska för att frigöra mark för bostadsbyggande. 

 Även Bromma flygplats bör läggas ner i syfte att bygga bostäder.   

   

 Att minska möjligheten att idrotta kan få förödande konsekvenser för såväl den 

 fysiska- som psykiska folkhälsan. Det är viktigt att idrott inte blir en klassfråga. 

 Att bevara exempelvis utomhusbollplaner och andra platser där man kan idrotta 

 utan att betala är därmed mycket viktigt.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


